

4 May 2011
Ref.:TB/SH/RB/480/05-11/HA

4 مايو 2011
رقم الإشارة: بت/ب/ش/م/رب/480/05-11/هـ من

Mr. Hassan A. Al Serkal
Senior Vice President – COO
Market Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai - UAE

السيد / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس أول – رئيس تنفيذي العمليات
إدارة العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الامارات العربية المتحدة

Subject: Notification of distribution of a Circular Resolution to the Board of Directors Pursuant to Article 36/7 of the Disclosure and Transparency Regulations

الموضوع: إخطار بتوزيع قرار خطي لأعضاء مجلس الإدارة وفقاً للمادة 36/7 من نظام الإفصاح والشفافية

Dear Mr. Hassan,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the Article 36/7 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you that a Circular Resolution will be distributed to the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC (the **Company**) to seek approval of the un-audited accounts of the Company for the quarter ended 31 March 2011 (the **Un-audited Accounts**) and the release of the Un-audited Accounts to the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market.

بالإشارة إلى المادة رقم (36/7) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن قراراً خطياً بالتمرير سيوزع على أعضاء مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع (الشركة) للموافقة على حسابات الشركة غير المدققة للربع المنتهى بتاريخ 31 مارس 2011 (الحسابات غير المدققة)، والإفصاح عن الحسابات غير المدققة لهيئة الأوراق المالية والسلع وسوق دبي المالي.

Yours Sincerely,



وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،


Amanda Webb
Internal Audit Manager

أماندا ويب
مدير التدقيق الداخلي